

အပိုင်း ၁- ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်

ဗျာဒိတ်ကျမ်းသည် ဆန့်ကျင်ဘက်ကျမ်းဖြစ်သည်။ ဒီတစ်ပတ်သင်ခန်းစာမှာ ဘုရားသခင်ရဲ့တံဆိပ်နဲ့ သားရဲရဲ့အမှတ်အသားကို ဆွေးနွေးထားပါတယ်။ ရာစုနှစ်များတစ်လျှောက် ဥပုသ်နေ့သည် ဘုရားသခင်အား သစ္စာစောင့်သိခြင်း၏ အထူးလက္ခဏာတစ်ရပ်ဖြစ်သည်။ ဥပုသ်နေ့တွင် ဘုရားသခင်သည် စကြဝဠာကို ဖန်ဆင်းရှင်အဖြစ် ကိုးကွယ်ထိုက်သူဖြစ်ကြောင်း ထုတ်ဖော်ခဲ့သည်။ သားရဲ၏အမှတ်အသားသည်လည်း ဝတ်ပြုရေး၌ လည်ပတ်နေသည်။ စာတန်သည် သူ၏အာဏာစက်၏သင်္ကေတအဖြစ် ရက်သတ္တပတ်၏ပထမနေ့ဖြစ်သော ဥပုသ်အတုကို မိတ်ဆက်ပေးခဲ့သည်။ ခရစ်တော်နှင့် စာတန်ကြား နောက်ဆုံးပဋိပက္ခသည် စကြဝဠာကို အုပ်စိုးထိုက်သူအား အာရုံစိုက်သည်။ သခင်ယေရှုသည် အသက်ကို ပေးဆောင်သူဖြစ်သောကြောင့် ကိုးကွယ်ထိုက်သူဖြစ်သည်။ အကောင်းနှင့်အဆိုးကြားတွင် ကြီးစွာသောအငြင်းပွားမှုတွင် အဓိကပြဿနာတစ်ခုအဖြစ် ဤအမှန်တရားကို စာတန်နားလည်သည်။ ဤအကြောင်းကြောင့် စာတန်သည် ဘုရားသခင်၏ ဖန်တီးမှုဆိုင်ရာ အခွင့်အာဏာ၏ သင်္ကေတဖြစ်သော ဥပုသ်နေ့ကို တိုက်ခိုက်သည်။

နောက်ဆုံးပဋိပက္ခတွင် ဥပုသ်နေ့၏ဗဟိုချက်ကြောင့်၊ ဘုရားသခင်သည် နောက်ဆုံးပဋိပက္ခတွင် ထင်ရှားသည်။ ဤအပတ်သင်ခန်းစာတွင်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကမ္ဘာ၏နောက်ဆုံးစစ်ပွဲအတွင်း ပြဿနာများကို လေ့လာပါမည်။ ဗျာဒိတ် ၁၄:၁၂ က၊ “သန့်ရှင်းသူတို့၏သည်းခံခြင်းဟူသည်ကား၊ ဤတွင်ဘုရားသခင်၏ပညတ်တော်များနှင့် ယေရှု၏ယုံကြည်ခြင်းကိုစောင့်ရှောက်သူများဖြစ်သည်။”(NKJV)ခရစ်တော်၏နောက်ဆုံးအချိန်အကြွင်းအကျန် သည်ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့်ယေရှု၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းလက်ဆောင်နှင့်ညှိနေပြီး၊ဘုရားသခင်ရွေးချယ်တော်မူသော သူသည် ဘုရားသခင်၏ပညတ်တော်များကို စောင့်ရှောက်နိုင်စေပါသည်။

ဗျာဒိတ် 13 တွင် ပင်လယ်မှ သားရဲတန်ခိုးကို အပြည့်အဝသိရှိနိုင်စေမည့် ဤအပတ်သင်ခန်းစာသည်လည်း ကျွန်ုပ်တို့ကို ကူညီပေးပါသည်။ ဘုရားသခင်၏ အခွင့်အာဏာကို သိမ်းပိုက်ထားသည့် ဤတန်ခိုးသည် နဂါး သို့မဟုတ် စာတန်ထံမှ အခွင့်အာဏာကို ရရှိကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့ ရှာဖွေတွေ့ရှိပါမည်။ ဤသားရဲတန်ခိုးသည် ရောမအင်ပါယာ၏ အပျက်အစီးများထဲမှ ပေါက်ဖွားလာပြီး ဘုရားသခင်၏ အခွင့်ထူးခံများအဖြစ် သူ့ကိုယ်သူ တောင်းဆိုသည်။

Part II: မှတ်ချက်

ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်-

ကောင်းကင်တမန်သုံးပါး၏သတင်းစကားကို နားထောင်သူများသည် ဗာဗုလုန်နှင့် ယင်း၏မှားယွင်းသောသွန်သင်ချက်များကို ရှောင်သွားကြသည်။ ထို့ကြောင့်၊ သူတို့၏ နာခံမှုနှင့် ယေရှုကို ယုံကြည်ခြင်းအတွက် အရာနှစ်ခုအတွက် ချီးမွမ်းခံရခြင်းဖြစ်သည် (ဗျာ ၁၄:၁၂)။ သူတို့သည် သခင်ယေရှုပြန်ကြွလာမည့်အချိန်ကို စိတ်ရှည်စွာစောင့်ဆိုင်းနေကြပြီး ၎င်းတို့သည် ဘုရားသခင်ကိုယုံကြည်ကိုးစားခြင်းနှင့် ကိုယ်တော်၏တရားတော်ကို နာခံခြင်း၌ တည်ကြည်ပြီး မတုန်မလှုပ်ဖြစ်ကြောင်း ပြောသည့်နောက်ထပ်နည်းလမ်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ ရွှေ့မည်မဟုတ်။ ဗျာဒိတ် 14:12 တွင် အလင်းပြသောစကားတစ်ခွန်းရှိသည်။ Gill's Exposition of the Bible တွင်- "ဤသူတို့သည် လူတို့၏တီထွင်ဆန်းသစ်မှု၊ အန္တိရစ်၏ထုံးတမ်းစဉ်လာများကိုမဟုတ်ဘဲ၊ ဧဝံဂေလိတရား၏ပညတ်တော်များကို လိုက်နာကြသူများဖြစ်သည်။ မသမာသော အကျင့်ပျက်ခြစားမှု မရှိဘဲ အစပထမတွင် ကယ်တင်ခြင်းခံရသည်။ ချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့် ဘုန်းအသရေတော်ကို ရှုမြင်လျက် ဘုရားသခင် မိန့်မှာထားသောကြောင့် သူတို့ကို စောင့်ရှောက်ထားသောကြောင့်၊ ၎င်းတို့သည် သားရဲကို ကိုးကွယ်သူများနှင့် ကွဲပြားပြီး အယူဖောက်ပြန်မှု တစ်လျှောက်လုံး ထိန်းသိမ်းခံခဲ့ရသည်။ ဒါတွေက သက်သေတွေပါ။ . . သားရဲအားဖြင့် နဂါးစစ်တိုက်သော မိန်းမ၏အမျိုးအနွယ်အကြွင်းအကျန်။"—ဗျာဒိတ် ၁၄:၁၂ ပါမှတ်ချက်များ

(biblestudytools.com/commentaries/gills-exposition-of-the-bible/revelation-14-12.html)

ကျေးဇူးတော်အားဖြင့် ကယ်တင်ခြင်းခံရသော အကြွင်းအကျန်များသည် ယေရှုကိုချစ်မြတ်နိုးပြီး ကိုယ်တော်၏ပညတ်တော်များကို နာခံခြင်းကြောင့် ပင်လယ်မှ သားရဲတန်ခိုးကို ကိုးကွယ်သူများနှင့် ကွဲပြားသည်။ သူတို့တွင် ယေရှု၏ယုံကြည်ခြင်း—ယေရှုကိုယုံကြည်ခြင်းနှင့် အောင်နိုင်သူများဖြစ်လာစေသည့် ယေရှုထံမှယုံကြည်ခြင်းအရည်အသွေးနှစ်ခုစလုံးရှိသည်။ သူတို့၏ယုံကြည်ခြင်းသည် နာခံမှုကို ဖြစ်ပေါ်စေပြီး ဤကမ္ဘာပေါ်ရှိ လူအများစုသည် ပင်လယ်မှ သားရဲတန်ခိုးကို ဦးညွှတ်သောအခါတွင် ရပ်တည်နိုင်စေသည်။ သခင်ယေရှု၏ ယုံကြည်ခြင်းရှိခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၌ သခင်ယေရှု၏ အသက်တာ၌ အသက်ရှင်စေခြင်း ဖြစ်သည်ဟု ဆိုလိုသည်။ လက်ဝါးကပ်တိုင်ပေါ်တွင်၊ ယေရှုသည် လောက၏အပြစ်ထမ်းသူအဖြစ် သူ၏ဆင်းရဲဒုက္ခများအတွက် ခမည်းတော်၏ဂရုစိုက်မှုနှင့် စိုးရိမ်ပူပန်မှုတို့ကို မခံစားနိုင်သောအခါတွင် သူ၏ခမည်းတော်၏မေတ္တာကို ယုံကြည်ကိုးစားခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်နှလုံးအတွင်း၌နေထိုင်သော ယေရှု၏ယုံကြည်ခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဘဝအတွေ့အကြုံအားလုံးတွင် ယေရှုကိုယုံကြည်စိတ်ချစေသည်။

ပင်လယ်မှ သားရဲကို ဖော်ထုတ်ခြင်း။

ဗျာဒိတ် ၁၃ ၏ပင်လယ်မှ သားရဲစွမ်းအားကို ဖော်ထုတ်ရန် သဲလွန်စများသည် အလွန်တိကျပါသည်။
ဒီတစ်ပတ်သင်ခန်းစာမှာ ပင်လယ်ထဲက သားရဲရဲ့ ထင်ရှားတဲ့ အမှတ်အသားသုံးခုကို ဆွေးနွေးပါမယ်။
ကျွန်ုပ်တို့တွေ့ရှိသည့် ပထမဆုံးသဲလွန်စမှာ ၎င်း၏စွမ်းအား၏ မူလအစကို အလေးထားပါသည်။ “နဂါးသည်
တန်ခိုးတော်၊ ပလ္လင်တော်နှင့် ကြီးမြတ်သောအခွင့်အာဏာကို ပေးတော်မူ၏။” (ဗျာဒိတ် ၁၃:၂၊ ကဘ)။ ဗျာဒိတ်
၁၃ ပင်လယ်ထဲက သားရဲကို သူ့ရဲ့တန်ခိုး၊ ရာဇပလ္လင်နဲ့ အခွင့်အာဏာကို ပေးခဲ့တဲ့ ဒီနဂါးက ဘယ်သူလဲ။

ဗျာဒိတ် ၁၂ တွင် နဂါးအကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့ဖတ်ရသည်။ ဗျာဒိတ် ၁၂:၃-၅ တွင် ဤ “နဂါး”—မာရ်နတ်—
“မွေးဖွားပြီးသည်နှင့်” နောက်ပိုင်းတွင် “သားယောက်ကျား” “နဂါး”—မာရ်နတ်— ဖျက်ဆီးရန် ကြိုးပမ်းခဲ့ကြောင်း၊
ဘုရားသခင်နှင့် သူ၏ရာဇပလ္လင်” သို့ချီဆောင်ခြင်းခံရသည် (NKJV)။ ခရစ်တော်ကို မမှားနိုင်သော
ရည်ညွှန်းချက်ဖြစ်သည်။ ဤကျမ်းပိုဒ်များတွင် နဂါးကို ရှင်းရှင်းလင်းလင်း ဖော်ထုတ်ထားသည်။
ရိုးရှင်းသောဘာသာစကားဖြင့်၊ နဂါးသည် မာရ်နတ် သို့မဟုတ် စာတန်ဖြစ်သည် (ဗျာ၊ ၁၂:၈၊ ၉)။ ဘုရားသခင်နှင့်
လူသားတို့၏ တန်ခိုးရှင်မှလွဲ၍ ပင်လယ်ထွက်လာသော သားရဲ၏နောက်ကွယ်တွင် အခြားမရှိပေ။ သို့သော်
မာရ်နတ်သည် လူ့အေးဂျင့်များမှတစ်ဆင့် လုပ်ဆောင်သည်။ ဘုရားသခင်သည် သူ၏အသင်းတော်မှတစ်ဆင့်
ဘုရားသခင်လုပ်ဆောင်သကဲ့သို့၊ မာရ်နတ်သည် ဘုရားသခင်၏ အမှန်တရားကို ငြင်းပယ်ပြီး ၎င်း၏တရားကို
ကျောခိုင်းသည့် ကြီးမားသောကျဆုံးသော ဘာသာရေးအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုမှတစ်ဆင့် လုပ်ဆောင်သည်။ နဂါးသည်
အဓိကအားဖြင့် စာတန်ဖြစ်သော်လည်း၊ ကျွန်ုပ်တို့လေ့လာခဲ့သည့်အတိုင်းပင်၊ စာတန်သည် အယူမှားရောမနှင့်
နီးကပ်စွာ ပေါင်းစပ်ထားသောကြောင့် နဂါးသည် အယူမှားသောရောမအင်ပါယာ၏ သင်္ကေတတစ်ခုဖြစ်သည်
(ဒိယေလ ၇:၇)။ . သခင်ယေရှုဖွားမြင်ပြီး မကြာမီပင် ရောမမြို့ကို ဖျက်ဆီးရန် ကြိုးစားရာတွင် စာတန်သည်
အယူမှားသော ရောမကို အသုံးပြုခဲ့သည် (မသဲ ၁:၁-၂၀)။ နောက်ပိုင်းတွင် စာတန်သည် ခရစ်တော်ကို
လက်ဝါးကပ်တိုင်မှာ ရိုက်သတ်ရန် အယူမှားသောရောမမြို့ကို အသုံးပြုခဲ့သည်။

ရောမမြို့ခံတစ်ဦးဖြစ်သော ပိလတ်မင်းသည် ခရစ်တော်အသေခံရန် ပြစ်တင်ရှုတ်ချခဲ့သည်။

မသဲ ၂၇:၂၊ ၁၇-၂၆။

ရိုမန်ကွပ်မျက်သူသည် ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်သော လက်ဝါးကပ်တိုင်တွင် သူ့ကို သံမှိုရိုက်ခဲ့သည်။

မသဲ ၂၇:၂၇၊ ၃၅။

ROMAN စစ်သားတစ်ဦးသည် သူ့နံဘေးကို လှံဖြင့် ထိုးခဲ့သည်။

ယော ၁၉:၃၄။

ROMAN တံဆိပ်ကို သူ၏သီချင်းတွင် ကပ်ထားသည်။

မသဲ ၂၇:၆၆။

ရိုမန်စစ်သည်တစ်စုသည် သူ၏သီချင်းကို စောင့်ကြပ်ခဲ့သည်။

မသဲ ၂၇:၆၂-၆၅။

နောက်ပိုင်းတွင်၊ အယူမှားရောမမြို့မှတစ်ဆင့် နဂါးသည် ပင်လယ်မှ သားရဲအား ၎င်း၏ထိုင်ခုံ သို့မဟုတ် ပလ္လင်ကို ပေးခဲ့သည်။ ရောမကော့စတန်တိုင် Constantine သည် ယနေ့ခေတ်တူရကီတွင် Constantinople ဟုခေါ်သော မြို့တော်ကို ရောမမြို့မှ ကွန်စတန်တီနိုပယ်သို့ ပြောင်းရွှေ့ရန် ဆုံးဖြတ်ပြီး ရောမနိုင်ငံ၏ ရာဇပလ္လင်ဟောင်း သို့မဟုတ် ဆီဇာ၏ ပလ္လင်ဟောင်းတွင် ပါဝါလစ်လပ်သွားသော လက်ဆောင်ဖြစ်ခဲ့သည်။

“အရှေ့ကို အနားယူခြင်းဖြင့်၊ သူ [Constantine] သည် ရောမမြို့၏ ဆရာတော်များအတွက် ကွင်းပြင်ကို ရှင်းရှင်းလင်းလင်း ထားခဲ့သည်။ “Papacy သည် 'အုတ်ဂူ' ပေါ်တွင် သရဖူဆောင်းလျက် သေဆုံးသွားသော ရောမအင်ပါယာ၏ 'ဝိညာဉ်' မျှသာဖြစ်သည်။”—Arthur P. Stanley၊ အရှေ့ချာ့ချ်သမိုင်းဆိုင်ရာ သင်ခန်းစာများ (နယူးယောက်- Charles Scribner's Sons, 1862၊)၊ p. 305။ ထို့ကြောင့်၊ ဗျာဒိတ် ၁၃ တွင် ပင်လယ်မှ ဖြစ်ပေါ်လာသော သားရဲတန်ခိုးသည် ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီး၏ သာသနာတော်ဖြစ်သည်။ ဤနေရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် စနစ်တစ်ခုအကြောင်းပြောနေသည်။ ထိုစနစ်၏အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးချင်းအကြောင်းမဟုတ်ကြောင်း ဤနေရာတွင် သတိရရမည်ဖြစ်သည်။ ပင်လယ်ထဲက သားရဲတန်ခိုးက လူမဟုတ်ဘူး။ မှားယွင်းသောဘာသာရေးအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်သည်။

ဗျာဒိတ် ၁၃ တွင် ကျွန်ုပ်တို့အား ပင်လယ်မှ သားရဲ၏အထောက်အထားအကြောင်း ပေးထားသည့် ဒုတိယသံလွန်စသည် ပထမသံလွန်စနှင့် နီးကပ်စွာ ယှဉ်တွဲနေသည်။ ရောမမြို့မှ ထွက်လာသော တန်ခိုးသည် ဝတ်ပြုရေးကို အမိန့်ပေးသော တန်ခိုးဖြစ်သည်။ ဒါဟာ ဘာသာရေးဆိုင်ရာ စွမ်းအားတစ်ခုပါ။ ဗျာဒိတ် ၁၃:၃၊ ၄ တွင် “လောကီသားအပေါင်းတို့သည် အံ့ဩ၍ သားရဲနောက်သို့လိုက်ကြ၏။ ဒီတော့ . . . သားရဲကို ကိုးကွယ်ကြ၏။” (NKJV) ဤနေရာတွင်ဖော်ပြထားသောအဖွဲ့အစည်းသည် စကြဝဠာဝတ်ပြုရေးစနစ်သို့ ကြီးထွားလာသည့် ဘာသာရေးဆိုင်ရာ စွမ်းအားတစ်ခုလည်းဖြစ်သည်။

ဤလေ့လာတွေ့ရှိချက်သည် ပင်လယ်မှသားရဲကိုခွဲခြားသတ်မှတ်ရာတွင် ဗျာဒိတ် ၁၃ ကပေးသော တတိယသံလွန်စကို ကျွန်ုပ်တို့အား ဖြစ်ပေါ်စေသည်- (ဗျာ. ၁၃:၅၊ ၆)။ သမ္မာကျမ်းစာအရ၊ ပုတ်ခတ်မှုဟူသည် အဘယ်နည်း။ သခင်ယေရှုအား ကဲ့ရဲ့ခြင်းဟု မတရားစွပ်စွဲခံရသော အခါသမယ နှစ်ကြိမ်ရှိခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့်

ကဲ့ရဲ့ခြင်း၏အဓိပ္ပါယ်ကို သမ္မာကျမ်းစာမှ ဥပမာနှစ်ခုပေးသည်- (၁) မည်သူမဆို ဟန်ဆောင်သူ သို့မဟုတ် ဘုရားသခင်ဟု ကြွေးကြော်ပါက သို့မဟုတ် အခွင့်ထူးများကို တောင်းလျှောက်ပါက၊ ဘုရားသခင်၏အခွင့်ထူးများ (၂) အကြင်သူသည် အပြစ်ကို လွှတ်ခြင်းအခွင့်ကို တောင်းလျှင်၊ ယေရှု၏ကိစ္စတွင်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များကို ခွင့်လွှတ်ပိုင်ခွင့်အပါအဝင်၊ ဘုရားသခင်သည် အမှန်ပင်ဖြစ်တော်မူသောကြောင့်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များကို ခွင့်လွှတ်ပိုင်ခွင့်အပါအဝင် ယေရှု၏စွပ်စွဲချက်များသည် တရားမျှတမှုမရှိပေ။ (ယောဟန် ၁၀:၃၃၊ လုကာ ၅:၂၁ ကိုကြည့်ပါ။)

ရောမချာချီတွင် သမ္မာကျမ်းစာတွင် ပုတ်ခတ်မှုဟုခေါ်သော ထူးခြားသောအယူဝါဒနှစ်ခုရှိသည်။ တစ်ခုကတော့ အပြစ်တွေကို ခွင့်လွှတ်နိုင်တဲ့ အစွမ်းရှိတယ်လို့ ဆိုကြပါတယ်။ နောက်တစ်ခုကတော့ မြေကြီးပေါ် ရှိ ဘုရားသခင်ရဲ့ ရာထူးကို ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီးထံ လွှဲအပ်ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

သခင်ယေရှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ယဇ်ပုရောဟိတ်အစစ်ဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များကို ခွင့်လွှတ်နိုင်သူသာလျှင်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ ထင်ရှားပြရန် လုံလောက်သော ဖြောင့်မတ်ခြင်း မရှိသည်မှာ မှန်ပါသည်။ ဖျန်ဖြေသူလိုတယ်။ မယုံနိုင်လောက်အောင် သတင်းကောင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့တွင် ဖျန်ဖြေသူ ယေရှုခရစ်ရှိသည်။ “ဘုရားသခင်နှင့် လူကြားတွင် ကြားဝင်ဖျန်ဖြေသူ” တစ်ပါးတည်းသာရှိကြောင်း သမ္မာကျမ်းစာက သွန်သင်သည် (၁တိ၊ ၂:၅၊ ကဘ)။

ရောမချာချီသည် ပုတ်ခတ်မှု၏ ဒုတိယမြောက် သမ္မာကျမ်းစာ အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုချက်နှင့်ပတ်သက်၍ ပုပ်ရဟန်းမင်း၏ အဆင့်အတန်းနှင့်ပတ်သက်သော ခိုင်လုံသောကက်သလစ်အရင်းအမြစ်မှ ရှင်းရှင်းလင်းလင်းဖော်ပြချက်ကို ကြည့်ကြပါစို့- “ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီးသည် အလွန်ဂုဏ်သိက္ခာရှိပြီး မြင့်မြတ်သူဖြစ်ရုံမျှမက၊ ဘုရားဖြစ်တော်မူသည်ဖြစ်၍၊ . . . ထို့ကြောင့် ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီးအား ကောင်းကင်နှင့် မြေကြီးနှင့် အောက်ပိုင်းဒေသများ၏ ဘုရင်အဖြစ် သုံးဆသရဖူ ဆောင်းထားသည်။ . . . ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီးသည် မြေကြီးပေါ် ရှိ ဘုရားသခင်ကဲ့သို့ပင် ဖြစ်သည်။ . . ရှင်ဘုရင်တို့၏ အကြီးအမှူး။ . . အနန္တတန်ခိုးရှင်ဘုရားသခင်၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် အပ်နှင်းခံရသော သူကို . . . ကောင်းကင်နိုင်ငံတော်၏။”—Lucius Ferraris “Papa” ဆောင်းပါး ၂ သည် သူ၏ Prompta Bibliotheca (“Handy Library”)၊ (Venice၊ Italy: Gaspar Storti 1772)၊ အတွဲ။ ၆၊ စ၊ ၂၆-၂၉။ လက်တင်။ Re-printed (ရောမ: Press of the Propaganda, 1899)။

ဗျာဒိတ်ကျမ်းသည် ယေရှုကိုချီးမြှောက်သည်။ ဘုရားသခင်၏နောက်ဆုံးနေ့လူများကို ခွဲခြားသိမြင်ကာ လာမည့်ပဋိပက္ခများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ပြင်ဆင်နိုင်စေရန် သားရဲ၏လက္ခဏာများကို ဖော်ပြသည်။

တွေးခေါ်ကြည့်ပါ- တစ်ခါတစ်ရံတွင်၊ ၎င်း၏ကျောင်းများ၊ ဆေးရုံများနှင့် လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများဖြင့် ကမ္ဘာပေါ်တွင် ကောင်းကျိုးများစွာပြုခဲ့သော

ဘာသာရေးအဖွဲ့အစည်းကို ဘုရားသခင် ပြစ်တင်ရှုံ့ချခြင်းသည် အနည်းငယ်ကြမ်းတမ်းပြီး တရားမျှတမှုမရှိကြောင်း အချို့က ထင်မြင်နိုင်သည်။ အဆုံးစွန်သောမေးခွန်းမှာ ဘာသာရေးအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုသည် ကောင်းမှုတစ်စုံတစ်ရာပြုလုပ်ခဲ့သလား၊ အဆုံးစွန်သောမေးခွန်းများမှာ- ဤအဖွဲ့အစည်းသည် ယေရှုနှင့် သမ္မာကျမ်းစာသွန်သင်ချက်များကို သစ္စာရှိပါသလား။ ၎င်း၏ ကမ္ဘာချီလွှမ်းမိုးမှုနောက်ကွယ်တွင် အဘယ်အရာရှိသနည်း၊ ၎င်းသည် ကမ္ဘာကို ချာချိနှင့် ပရောဖက်ပြုချက်ဟောကိန်းထုတ်သော စည်းလုံးညီညွတ်သောနိုင်ငံအဖြစ်သို့ ဦးတည်နေသလော။ ရောမမြို့၏အမှူးထားမှုအောက်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ဘာသာရေးလွတ်လပ်ခွင့်များကို ကန့်သတ်ထားမည်ဖြစ်ပြီး၊ စီးပွားရေးသပိတ်မှောက်ခြင်းကို ကျော်ဖြတ်ကာ နောက်ဆုံးတွင် ဘုရားသခင်၏လူမျိုးသည် ဖိနှိပ်မှု၊ အကျဉ်းချခြင်းနှင့် သေဆုံးခြင်းတို့ကို တွေ့ကြုံခံစားရမည်ဖြစ်ကြောင်း ဗျာဒိတ်ကျမ်းက ဖော်ပြသည်။

သင့်အတန်းအဖွဲ့ဝင်များအား ဤအပတ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏လေ့လာမှုမှ အောက်ပါအရေးကြီးသောအချက်သုံးချက်ကို ကျယ်ကျယ်လောင်လောင်ဖတ်ရန် တောင်းဆိုပါ-

၁။ ကျွန်ုပ်တို့၏ကမ္ဘာတွင် ဖြစ်ပျက်နေသည့်အရာများကို သတိထားပါ။ ဗျာဒိတ်ကျမ်း၏ ပရောဖက်ပြုချက်များသည် ဘာသာရေးနိုင်ငံရေး သမဂ္ဂတစ်ခု ဖြစ်ပေါ်လာမည်ဟု ဟောကိန်းထုတ်သည်။ သခင်ယေရှုသည် လက်ဝါးကပ်တိုင်သို့ မသွားမီလေးတွင် တပည့်တော်များအား “သင်၏သခင် ကြွလာမည့်အချိန်ကို သင်တို့မသိသောကြောင့် စောင့်နေကြလော့” (မသဲ ၂၄:၄၂)။ “စောင့်ကြည့်” ရန် မိန့်ကြားသောအခါ ယေရှုက ဘာကိုဆိုလိုသနည်း။ လက်တွေ့ကျကျပြောရရင် အဲဒါကို ဘယ်လို လုပ်မလဲ။

2. ပြင်ဆင်ထားပါ။ ကမ္ဘာ၏နောက်ဆုံးအကျပ်အတည်းအတွက် ပြင်ဆင်ချိန်သည် ယခုပင်ဖြစ်ပါသည်။ အကျပ်အတည်းတစ်ခုသည် ယေဘုယျအားဖြင့် စာရိတ္တမဖွံ့ဖြိုးပါ။ အကြပ်အတည်းတစ်ခုသည် ဇာတ်ကောင်ကို ဖော်ထုတ်သည်။ ယခုအချိန်သည် “သခင်ဘုရား၌ အားကြီး၍ တန်ခိုးတော်အရှိန်” (ဧဖက် ၆:၁၀)။ မကြာသေးမီက သင်ဖြတ်သန်းခဲ့သော အကျပ်အတည်းတစ်ခုကို စဉ်းစားကြည့်ပါ။ အဲဒါက မင်းကိုယ်မင်းအကြောင်း ဘာဖော်ပြတာလဲ။ ထိုဇာတ်ကောင်ပေါ်ထွန်းမှုကြောင့် ဘုရားသခင်နှင့်အတူ လျှောက်လှမ်းရာတွင် ခိုင်ခံ့စေရန် မည်သည့်နယ်ပယ်များ လိုအပ်သနည်း။ ခရစ်တော်ကြွလာခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ မည်သို့ပြင်ဆင်ကြမည်နည်း။

3. တက်ကြွပါစေ။ ယေရှုက “သင်တို့သည် သက်သေဖြစ်ရမည်။

ငါ” (တမန် ၁:၈)။ ဘုရားသခင်ရဲ့ ချစ်ခြင်းမေတ္တာ၊ သူ့ရဲ့နှုတ်ကပတ်တော်နဲ့ သူ့ရဲ့နောက်ဆုံးအချိန်သတင်းစကားတွေကို ကျွန်ုပ်တို့ပတ်ဝန်းကျင်မှာရှိတဲ့သူတွေကို ဝေမျှဖို့ တက်ကြွလှုပ်ရှားဖို့ အချိန်တစ်ခုရှိခဲ့ရင်၊ ဒီနေ့ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ လာမည့်အပတ်တွင် သင့်ပတ်ဝန်းကျင်ရှိလူများနှင့် ခရစ်တော်၏နောက်ဆုံးအချိန်သတင်းစကားကို သင်မျှဝေနိုင်စေရန် နည်းလမ်းများကား အဘယ်နည်း။